

## 考評局主要刊物 HKEAA Major Publications

### 香港中學文憑考試 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination

- 2016-2017年科目考試試題專輯(附評卷參考及考生表現評論)  
2016-2017 Question Papers (with marking schemes and comments on candidates' performance)
- 2012-2015年科目考試報告及試題專輯(附評卷參考)  
2012-2015 Subject Examination Report and Question Papers (with marking schemes)
- 2018年考試規則及評核大綱  
2018 Regulations and Assessment Frameworks
- 2019年考試規則及評核大綱  
2019 Regulations and Assessment Frameworks
- 2016年考試報告  
2016 Examination Report

### 香港中學會考 Hong Kong Certificate of Education Examination

- 2011年英國語文考試報告及試題專輯(附評卷參考)  
2011 English Language Examination Report and Question Papers (with marking schemes)
- 2011年考試報告及試題專輯唯讀光碟(包括全部22個會考科目)  
2011 Examination Report and Question Papers DVD-ROM (including all 22 HKCEE subjects)

### 香港高級程度會考 Hong Kong Advanced Level Examination

- 2011-2013年科目考試報告及試題專輯(附評卷參考)  
2011-2013 Subject Examination Report and Question Papers (with marking schemes)
- \* 2013年的香港高級程度會考考試報告及試題專輯印刷本只出版中國語文及文化及英語運用兩個主要科目。全部21個科目(包括中國語文及文化及英語運用科)之考試報告及試題專輯亦匯編成一唯讀光碟出版。  
For the 2013 HKALE, only ERQP booklets of the subjects of Chinese Language & Culture and Use of English are published. The ERQPs of all 21 subjects (including Chinese Language & Culture and Use of English) are also offered for sale in a single DVD-ROM.
- 歷史科提問用語手冊  
A Manual of Question Words Used in History

### 教師語文能力評核 Language Proficiency Assessment for Teachers

- 2013-2017年英國語文試題(附參考答案、評核報告及聆聽評核光碟)  
2013-2017 English Language question papers (with suggested answers, assessment report and listening test CD)
- 2013-2017年普通話試題(附參考答案、評核報告及聆聽評核光碟)  
2013-2017 Putonghua question papers (with suggested answers, assessment report and listening test CD)

### 國際及專業考試 International and Professional Examinations

- 中央音樂學院考試 (CCM) – 音樂水平等級術科考試考級曲目及樂理測試範圍  
Central Conservatory of Music Examination (CCM) – Practical and Theory examinations syllabuses
- 全國美術考級試 (NAE) – 美術考試指定教材  
National Art Examinations (NAE) – Training materials
- 中華人民共和國普通高等學校聯合招生考試 (JEE) – 考試大綱  
Joint Entrance Examination for Universities in PRC (JEE) – Syllabuses
- 英國皇家舞蹈學院考試 (RAD) – 光碟、數碼視像光碟及書刊  
Royal Academy of Dance (RAD) – CD, DVD and books
- 英國倫敦普通教育文憑考試 (GCE) – 課程及往年試題  
London Examinations (GCE) – Syllabuses and past question papers
- 英國倫敦綜合中等教育證書 (GCSE) – 課程及往年試題  
London Examinations (GCSE) – Syllabuses and past question papers
- 英國倫敦國際普通中學教育文憑考試 (IGCSE) – 課程及往年試題  
London Examinations (IGCSE) – Syllabuses and past question papers
- London Examinations (IAL) – 課程及往年試題  
London Examinations (IAL) – Syllabuses and past question papers

### 評核素養及其他 Assessment Literacy and Others

- 《公開考試 101》  
The Management of Public Examinations: 101 Questions and Answers
- 1978 香港中學會考試題選集  
1978 HKCEE Question Papers Selection
- 「登峯」— 香港考試及評核局 四十周年特刊  
Scaling a New Height

### 考評局刊物銷售地點 Publications of the Authority can be purchased at:

- **新蒲崗辦事處 San Po Kong Office**  
地址：香港九龍新蒲崗爵祿街 17 號地下考評局刊物組  
Address: HKEAA Publications Unit, G/F, 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong
- **灣仔辦事處 Wan Chai Office**  
地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓  
Address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong
- **網上書店 Online Bookstore**  
<https://online.hkeaa.edu.hk>

\* 國際及專業考試之刊物，只在新蒲崗辦事處發售。

*Publications for International and Professional Examinations are only available for sale at San Po Kong Office.*